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A year after the death of her husband, Henry, Emily Maxwell gathers her family by Lake
Chautauqua in western New York for what will be a last vacation at their summer
cottage. Joining is her sister-in-law, who silently mourns the sale of the lake house, and
a long-lost love. Emily’s firebrand daughter, a recovering alcoholic recently separated
from her husband, brings her children from Detroit. Emily’s son, who has quit his job
and mortgaged his future to pursue his art, comes accompanied by his children and
his wife, who is secretly heartened to be visiting the house for the last time. Memories
of past summers resurface, old rivalries flare up, and love is rekindled and born anew,
resulting in a timeless novel.

作者介绍:

目录:

Wish You Were Here_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd


标签

外国文学

不是艾薇儿的

Pink

Floyd

评论

我们这一代的童年里还有一部分就是在大家庭的聚会中度过的。这本小说的视角一直在
变化，家里的每一个人都在表达自己。这一周里的每一处细节几乎都被讲述出来了，每
个人都在回忆一家之主在世时的种种，还在享受童年的孩子们却丝毫没有任何变化，依
旧享受现在，甚至不知道这就是最后一次在这栋度假屋里的聚会了
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书评

听着Pink Floyd的《Wish You Were
Here》，看着封面那个孤单的身影，那方无人分享的寂寥景致，有点遗憾，有些伤感...
应该是一部旅行游记或感悟之类的书吧？不管是哪里，但愿你在这里... So,So you think
you can tell Heaven from Hell Bl...  
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